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INSTRUCTIONS
MICROWAVE
SPACER KIT

AKMWSK
THIS SPACER KIT MAY BE INSTALLED IN CONJUNCTION WITH THE MICROWAVE 
TRIM KIT AKMWCK30 WHEN INSTALLING ABOVE A HESTAN WALL OVEN KSO30.

IMPORTANT - READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE YOU BEGIN
THE INSTRUCTIONS HEREIN SHOULD BE PERFORMED BY A QUALIFIED SERVICE TECHNICIAN.  
UNIT MUST BE UNPLUGGED FROM THE POWER OUTLET, OR THE ELECTRICAL BREAKER SHUT 
OFF.  YOU WILL NEED TO MOVE THE APPLIANCE AWAY FROM THE WALL FOR ACCESS.

SOME PARTS INSIDE THIS KIT HAVE SHARP EDGES.  CARE MUST BE TAKEN WHEN HANDLING 
THE VARIOUS COMPONENTS TO AVOID PERSONAL INJURY.  WEAR GLOVES WHEN HANDLING.

TOOLS REQUIRED:
Work gloves
Safety glasses
Phillips screwdriver
11/32” wrench or nut driver

Electrical Parts & Components – disconnect all power supplies before servicing.
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INSTALLATION INSTRUCTIONS

1. Install side spacers to the BACK of the frame (labeled “K”) in the AKMWCK30 kit.  Use the 4 
existing holes (circled below in RED) to mount the brackets.

Secure with nuts and screws as shown.
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INSTALLATION INSTRUCTIONS  (CONTINUED)

2. Install the bottom spacer to the bottom of the duct (labeled “F”) in the AKMWCK30 kit.  Slip 
the front edge of duct “F” into the hem of the bottom spacer.

Secure by installing 2 self-drilling screws as shown below.
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INSTALLATION INSTRUCTIONS  (CONTINUED)

3. Install the duct with bracket to the cabinetry.  Use the 2 holes (circled below in RED) to mount 
to the front of the cabinetry.

4. Install the frame with brackets to the cabinetry.  Use the 4 holes (circled below in RED) to 
mount to the front of the cabinetry.  

 Install the remainder of the Built-In Kit as per the instructions that came with that kit.
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INSTRUCTIONS
KIT ESPACEUR DU

FOUR À MICRO-ONDES
AKMWSK

CET KIT ESPACEUR PEUT ÊTRE INSTALLÉ CONJOINTEMENT AVEC LE KIT 
INTÉGRÉS AKMWCK30 LORS DE L’INSTALLATION AU-DESSUS D’UN FOUR 
MUREAUX KSO30.

IMPORTANT - LISEZ TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT DE COMMENCER
LES INSTRUCTIONS PRÉVUES DANS CE DOCUMENT DOIVENT ÊTRE EFFECTUÉES PAR UN 
TECHNICIEN QUALIFIÉ.  L’UNITÉ DOIT ÊTRE DÉBRANCHÉE DE LA PRISE D’ALIMENTATION OU 
DU COUPE-CIRCUIT ÉLECTRIQUE.  VOUS DEVEZ DÉPLACER L’APPAREIL DU MUR POUR L’ACCÈS.

CERTAINES PIÈCES À L’INTÉRIEUR DE VOTRE APPAREIL ONT DES BORDS TRANCHANTS. IL FAUT 
PRENDRE SOIN EN MANIPULANT LES DIFFÉRENTS COMPOSANTS POUR ÉVITER DES BLESSURES 
PERSONNELLES. PORTER DES GANTS LORS DE LA MANIPULATION.

OUTILS NÉCESSAIRES:
Gants de travail
Lunettes de protection
Tournevis cruciforme
Clé ou Tournevis à douille de 11/32 po

Pièces et composants électriques – débrancher les alimentations électriques de 
toute nature avant de procéder à une opération d’entretien.
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INSTRUCTIONS D’INSTALLATION (SUITE)

1. Installez les espaceurs latérales à L’ARRIÈRE du cadre (étiqueté «K») du kit AKMWCK30.  
Utilisez les 4 trous existants (entourés en ROUGE ci-dessous) pour monter les espaceurs.  

Fixez avec des écrous et des vis comme indiqué.
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INSTRUCTIONS D’INSTALLATION (SUITE)

2. Installez l’espaceur inférieure au bas du conduit (étiquetée «F») dans le kit AKMWCK30.  Glissez 
le bord avant du conduit «F» dans l’ourlet de l’espaceur inférieure.  

Fixez en installant 2 vis autoperceuses comme indiqué ci-dessous.
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INSTRUCTIONS D’INSTALLATION (SUITE)

3. Installez le conduit avec les espaceurs sur l’armoire.  Utilisez les 2 trous (entourés en ROUGE ci-
dessous) pour monter à l’avant de l’armoire.

4. Installez le cadre avec les espaceurs sur l’armoire.  Utilisez les 4 trous (entourés en ROUGE ci-
dessous) pour monter à l’avant de l’armoire.

 Installez le reste du kit intégré en suivant les instructions fournies avec ce kit.
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